

Scope of Work for

Tender for Supply Ramadan Meals for AICT and AQCT

(T/HUT/Admin/01/2026)

Supply of Ramadan Meals to Alexandria International Container Terminals (AICT)
and Abu Qir Container Terminal (AQCT)

Alexandria International Container Terminals (AICT) and Abu Qir Container Terminal (AQCT) wish to contract with a specialized restaurant to supply Iftar and Suhoor meals, in addition to discounted meal that include both Iftar and Suhoor, throughout the month of Ramadan for employees at the Alexandria, El Dekheila, and Abu Qir terminals, in accordance with the following:

- The supplier must have no less than five (5) years of experience in preparing and supplying Ramadan meals.
- The supplier must provide a list of previous clients/experience for whom Ramadan meals were supplied.
- A copy of the restaurant's valid health licenses issued by the competent authorities in the country (Ministry of Health and Environment) must be provided.

Required Meals and Supplier Obligations

First: The Iftar meals

First meal: (10 meals within the month)

1/3 kg of meats collection (5 Kofta + 4 Kebab or 5 Kofta Pieces + 2 Sliced Grilled Meat Entrecote) + Rice Tajeen with meat + 3 types of salads + Chips medium size 68 gm + Bread (3 large loafs of Shami bread) + Juhayna / Lamar Juice + Ramadan Dessert + Small mineral water (0.60 ml) + Cutlery (Spoon – Fork – Knife – Salt – Pepper – Ketchup – Mayonnaise – Wipes).

Second meal: (10 meals within the month)

1/2 Grilled Chicken + oven pasta + 3 types of salads + Chips medium size 68 gm + Bread (3 large loafs of Shami bread) + Juhayna / Lamar Juice + Ramadan Dessert + Small mineral water (0.60 ml) + Cutlery (Spoon – Fork – Knife – Salt – Pepper – Ketchup – Mayonnaise – Wipes).

Third meal: (10 meals within the month)

375 gm Shish Tawook with different meat selections + Basmati rice + 3 types of salads + Chips medium size 68 gm + Bread (3 large loafs of Shami bread) + Juhayna / Lamar Juice + Ramadan Dessert + Small mineral water (0.60 ml) + Cutlery (Spoon – Fork – Knife – Salt – Pepper – Ketchup – Mayonnaise – Wipes).

Second: The Sohour meals: (30 meals within the month)

1 Cooked beans can 400 gm with seasoning easy open (Americana) + 1 pack white cheese 125 gm (Domty) + Chips medium size 68 gm + Juhayna / Lamar Juice + 1 Juhayna Yoghurt pack 170 gm (**The production date must not exceed more than five days**) + Small pack of honey + 5 large loafs of Shami Bread + fruit (Banana or Apple imported) + Small mineral water (0.60 ml) + Cutlery (Spoon – Fork – Knife – Salt – Pepper – Ketchup – Mayonnaise – Wipes).

Third: Additional meal for Shift Change

An additional meal will be ordered at the time of changing shifts at Alex, DKH and Abu Qir terminals before ramadan and it will be consisting of 1 sandwich Kofta 30 cm + 1 sandwich Shish tawouk 30 cm + chips pack medium size 68 gm + Tahini pack + juice pack.

Fourth: Discounted Iftar meals (If Required):

1/4 Grilled Chicken + Spaghetti pasta + Salads + 2 loafs of bread + Ramadan Dessert + Faragalla Juice + Cutlery.

Fifth: Discounted Sohour meals (If Required):

1 Yoghurt Packet + 1 Cooked beans can small size + 1 cheese triangle + 2 loafs of bread + Cutlery.

Supplier Obligations:

1. Full compliance with all terms and conditions of the contract.
2. Iftar meals must be delivered daily throughout the month of Ramadan one full hour before Iftar time and Sohour meals must be delivered at 10:00 PM.
3. The supplier is fully responsible for the entrance of the meals from the external gates of Alexandria, DKH and Abu Qir ports till they are received at each terminal.
4. Meals shall be delivered to each terminal separately, using transportation provided by the supplier and under the supplier's full responsibility.
5. All required meals must be delivered to the second party hot, fresh, and of the highest quality.
6. Meal prices shall be inclusive of Value Added Tax (VAT) and all transportation costs related to meal delivery.
7. If any of the daily supplied meals (Iftar or Sohour) do not comply with the mentioned specifications, the cost of the non-compliant meals shall be deducted from the total amounts due to the supplier, in addition to a penalty of 25% of the meal value.
8. A deduction of 2% of the total contract value shall be applied for each shortage or delay during the month, with a maximum total deduction not exceeding 20% of the total contract value.
9. The supplier shall provide vehicles at his own expense, and all vehicles and drivers licenses must be valid.
10. AICT/AQCT will be responsible for issuing and bearing the costs of the gate passes and permits in order to facilitate the delivery of the meals under the responsibility of the supplier.
11. The supplier shall provide all the documents required to obtain the necessary port entry permits (vehicle license, driver's license, driver ID card), all of which must be valid. The driver must have no security issues that would prevent the issuance of such permits.
12. The supplier shall provide contact phone numbers for the restaurant to communicate with the Administration department throughout the day to solve any issues.

The approximate number of meals required daily at Alexandria International Container Terminals (AICT)

Meals	Approximate Daily Total
Iftar	Approximately 408 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
<u>Sohour</u>	Approximately 319 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
Discounted Iftar (upon request)	Approximately 107 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
Discounted Sohoor (upon request)	Approximately 67 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)

The approximate number of meals required daily at Abu Qir Container Terminal (AQCT) :

Meals	Approximate Daily Total
Iftar	Approximately 277 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
<u>Sohour</u>	Approximately 221 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
Discounted Iftar (upon request)	Approximately 15 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)
Discounted Sohoor (upon request)	Approximately 15 meals (subject to increase or decrease based on actual consumption)

توريـد وجـبات رـمضـان لـشـركـة الـاسـكـنـدـرـيـة لـمـحـطـات الـحاـويـات الـدولـيـة بـمـحـطـي الـاسـكـنـدـرـيـة وـالـدخـلـيـة
وـشـركـة أـبـو قـير لـمـحـطـات الـحاـويـات

حيث ترغب كل من شركة AICT و AQCT بالتعاقد مع إحدى المطاعم المختصة لتوريـد وجـبات الـافـطـار وـالـسـحـور ، بالإـضـافـة إـلـى وجـبات مـخـفـضـة شاملـة الـإـفـطـار وـالـسـحـور طـوال شـهـر رـمـضـان لـالـعـامـلـيـن بـمـحـطـات الـاسـكـنـدـرـيـة وـالـدخـلـيـة وـأـبـو قـير وـفقـاً لـما يـلى:

- أـن لا تـقل عـدـد سـنـوـات الـخـبـرـة فـي تـجهـيز وـتـوريـد وجـبات شـهـر رـمـضـان عـن خـمـس سـنـوـات.
- يـجـب عـلـي المـورـد تـقـديـم سـابـقـة أـعـمـال لـلـشـركـات السـابـقـة أـن قـام بـتـوريـد وجـبات لـهـا خـالـل شـهـر رـمـضـان.
- يـجـب تـوـفـير صـورـة مـن التـراـخيـص الصـحـيـة الـخـاصـة بـالـمـطـعـم الصـادـرـة مـنـ الجـهـات المـخـصـصـة فـي الدـوـلـة (وزـارـة الصـحـة وـالـبيـئة).

الوجـبات المـطلـوبـة وـالـتـزـامـات المـورـد:

اولاً: وجـبة الـافـطـار

الوجـبة الأولى: (10 وجـبات خـالـل شـهـر)

3/1 3 مشـكـل لـحـوم (5 كـفـتـة + 4 كـبـاب أـو 5 كـفـتـة + 2 شـرـائـح لـحـم مشـوـي انـتـرـكـوت) + طـاجـن أـرـز بـلـحـم (بـتـلو) + 3 نوع سـلـطـة + شـبـيـسي حـجـم وـسـط 68 جـم + خـبـز (3 رـغـيف شـامـي كـبـير) + عـصـبـير جـهـيـنة / لـامـار + حـلـو رـمـضـان + مـيـاه مـعـدـنـيـة صـغـيـرة (060 مـلـي) + كـوـفـير (مـلـعـقـة - شـوـكـة - سـكـيـنة - مـلـح - فـلـفـل - كـاتـشـب - مـاـيـونـيز - منـدـيل مـعـطـر)

الوجـبة الثانية: (10 وجـبات خـالـل شـهـر)

½ فـرـخـة مشـوـيـة مـخـلـيـة + 1 مـكـرـونـة فـرن + 3 نوع سـلـطـة + شـبـيـسي حـجـم وـسـط 68 جـم + خـبـز (3 رـغـيف شـامـي كـبـير) + عـصـبـير جـهـيـنة / لـامـار + حـلـو رـمـضـان + مـيـاه مـعـدـنـيـة صـغـيـرة (060 مـلـي) + (مـلـعـقـة - شـوـكـة - سـكـيـنة - مـلـح - فـلـفـل - كـاتـشـب - مـاـيـونـيز - منـدـيل مـعـطـر)

وجـبة ثـالـثـة: (10 وجـبات خـالـل شـهـر)

375 جـم شـيـش طـاوـوـك مع تـشـكـيلـة لـحـوم مـنـوـعـة + أـرـز بـسـمـتـي + 3 نوع سـلـطـة + شـبـيـسي حـجـم وـسـط 68 جـم + خـبـز (3 رـغـيف شـامـي كـبـير) + عـصـبـير جـهـيـنة / لـامـار + حـلـو رـمـضـان + مـيـاه مـعـدـنـيـة صـغـيـرة (060 مـلـي) + كـوـفـير (مـلـعـقـة - شـوـكـة - سـكـيـنة - مـلـح - فـلـفـل - كـاتـشـب - مـاـيـونـيز - منـدـيل مـعـطـر).

ثـانـيـا : وجـبة السـحـور (30 وجـبات خـالـل شـهـر):

علبة فول 400 جم بالخلطة معلبة سهلة الفتح (أمريكانا) + علبة جبنة بيضاء 125 جم (دومتي) + شيبسي حجم وسط 68 جم + عصير جهينة + علبة زبادي 170 جم جهينة (على ان لا يكون قد مر على تاريخ الانتاج اكثر من خمس أيام) + علبة عسل نحل (صغيرة) + 5 رغيف شامي كبير + حبة فاكهة (موز مسورد او تفاح مسورد) + مياه معدنية صغيرة (0,60 ملي) + كوفير (ملعقة + شوكة + سكينة + ملح + فلفل + كاتشب + مايونيز + مناديل معطر) .

ثالثاً: وجبة اضافية يتم طلبها وقت تغير الشفقات بكل من محطة الاسكندرية و الدخيلة و أبو قير قبل رمضان و تكون من 1 ساندوتش 30 سم كفته + 1 سانويش 30 سم شيش طاووك + شيبسي وسط 68 جم + علبة طحينة + علبة عصير .
(تقريباً 250 وجبة لشركة الاسكندرية لمحطات الحاويات الدولية) (قابل للزيادة أو النقص طبقاً للاستهلاك الفعلي) .
(تقريباً 100 وجبة لشركة أبو قير لمحطات الحاويات) (قابل للزيادة أو النقص طبقاً للاستهلاك الفعلي) .

رابعاً : وجبات الإفطار المخفضة (عند الطلب) :

4/1 فرخة + مكرونة اسباجتي بالصلصة + سلطات + 2 عيش + حلو رمضان + كوفير + عصير فرج الله

خامساً : وجبة السحور المخفضة (عند الطلب) :
 علبة زبادي + علبة فول صغيرة + 1 قطعة جبنة مثلثات + 2 عيش + كوفير

الالتزامات الموردة:

- الالتزام بجميع بنود العقد .
- يجب تسليم وجبة الإفطار طوال شهر رمضان يومياً قبل ميعاد الإفطار بساعة كاملة أما عن وجبات السحور فتسلم في الساعة العاشرة مساءً .
- المورد مسؤول مسئولية كاملة عن دخول الوجبات من علي البوابات الخارجية لمينائي الإسكندرية والدخيلة و أبو قير حتى تسليمها الي داخل كل محطة .
- يتم تسليم الوجبات لكل محطة علي حدا و ذلك عن طريق وسيلة تابعة للمورد و تحت مسؤوليته .
- يتم تسليم الوجبات المطلوبه إلي الطرف الثاني ساخنه و طازجه و بأعلي جوده .
- أسعار الوجبات تشمل ضريبة القيمة المضافة و كافة مصاريف المواصلات لتوصيل الوجبات .
- في حال توريد أي من الوجبات الموردة يومياً سواء وجبة الإفطار أو السحور مخالفة للمواصفات السابق ذكرها سيتم خصم ثمنها من اجمالي المبالغ التي يستحقها المورد ، بالإضافة إلي 25% من ثمن الوجبات كغرامة .
- يتم خصم (2%) من اجمالي قيمة العقد عن كل عجز أو تأخير خلال الشهر بإجمالي لا يتعدي (20%) من القيمة الاجمالية للتعاقد .
- الالتزام بتوفير سيارات من طرف المورد و تكون رخص السيارات و السائقين سارية .

10. تتحمل AICT/AQCT مسؤولية وتکاليف استخراج تصاريح الدخول لتسهيل عمليه توصيل الوجبات تحت مسؤولية المورد ، على أن يقوم المورد بتوفير الأوراق المطلوبه لاستخراج التصاريح الازمة لدخول الميناء .

11. يلتزم المورد بتوفير الأوراق المطلوبه لاستخراج التصاريح الازمة لدخول الميناء (رخصة السيارة - رخصة السائق - بطاقة السائق) على أن تكون كلها سارية و أن يكون قائد السيارة ليس عليه أي موقف أمني يمنعه من استخراج التصاريح الخاصة به.

12. الإلتزام بتحديد أرقام تليفونات بالمطعم للتواصل مع الشئون الادارية طوال اليوم لحل المشاكل .

- عدد التقريري للوجبات المطلوبة يوميا في شركة الاسكندرية لمحطات الحاويات الدوليه كالتالي:

الوجبات	اجمالي العدد اليومي
الأفطار	408 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
السحور	319 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
الافطار المخفض (عند الطلب)	107 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
السحور المخفض (عند الطلب)	67 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)

- العدد التقريري للوجبات المطلوبة يوميا في شركة أبو قير لمحطات الحاويات كالتالي:

الوجبات	اجمالي العدد اليومي
الأفطار	277 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
السحور	221 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
الافطار المخفض (عند الطلب)	15 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)
السحور المخفض (عند الطلب)	15 وجبة تقريبا (قابل للزيادة أو النقص طبقا للاستهلاك الفعلي)